
 
 
Interpellation 
 
 
Till ansvarigt regionråd 
Vad händer med ätstörningsvården i Västmanland? 
 
 
Den 9e april 2025 nåddes vi av nyheten om att Västmanlands ätstörningsenhet inte längre har 
en dagvårdsavdelning. Detta kom som en chock för mig och många andra, och trots idogt 
letande fanns ingen information att finna om när detta beslut fattats, av vem eller hur länge 
det gäller. Varken på intranätet, regionens hemsida eller i protokoll från hälso- och 
sjukvårdsnämnden. Jag kontaktade omedelbart ätstörningsenheten för att kontrollera om detta 
verkligen stämmer, och fick till slut svaret att det stämmer att dagvårdsavdelningen upphört. 
När jag bad om ytterligare information om orsak till beslutet, vem som fattat det, vad som 
sker med patienterna och hur länge detta gäller fanns inga svar att få. 
 
De senaste åren har flera områden inom ätstörningsvården varit uppe för debatt, dels kopplat 
till åldersgränser, och dels kopplat till att patienter inte upplever att de får rätt nivå av vård på 
ätstörningsenheten i Västmanland. I media har dessa frågor varit återkommande och många 
berörda patienter har lyft allvarlig oro för att den vård som ges i Västmanland riskerar att låta 
människor falla mellan stolarna avseende vårdnivå och insatser. 
 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 
 

- Vem har beslutat att stänga ned dagvårdsavdelningen inom ätstörningsenheten? 
- Varför fattades beslutet? 
- Hur länge ska beslutet gälla? 
- Vilken information har patienter fått om att dagvården upphör? 
- Vilken information har nått ansvariga politiker om detta? 
- Hur kommer vården för berörda patienter se ut framöver och vilka insatser kommer att 

ges för att fortsatt erbjuda vård till patienter med pågående eller väntande vårdplaner 
inom ätstörningsvården? 

- Anser du som ansvarigt regionråd att Region Västmanlands ätstörningsvård lever upp 
till den kvalitet vi eftersträvar och når de personer som behöver vården? 

 
 
 
Felicia Granath, Vänsterpartiet


